



Jianhui Li

Shenzhen, Shanghai

+86 755 3680 6566
jianhui.li@hankunlaw.com

PRACTICE AREAS

- Capital markets
- Private equity and venture capital
- Mergers and acquisitions
- Dispute resolution

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Mr. Li's practice focuses on onshore and offshore capital markets, venture capital and private equity investment, mergers and acquisitions, as well as dispute resolution in related areas. Mr. Li has represented and provided legal services to numerous PE/VC investment funds, multinational companies, state-owned and private enterprises, public companies, and research institutions in relation to their various PRC legal matters, covering industries such as semiconductor, manufacturing, life sciences and healthcare, TMT, consumer goods and retail, new energy and new materials, fintech and financial services, real estate and infrastructure, transportation and logistics, and education.

Mr. Li also undertakes social duties such as serving as an arbitrator at the Shenzhen Court of International Arbitration (South China International Economic and Trade Arbitration Commission), Arbitrator of Beijing Arbitration Commission (Beijing International Arbitration Court), Arbitrator of Shanghai International Economic and Trade Arbitration Commission (Shanghai International Arbitration Center), and Public Interest Mediator at Shenzhen Securities and Futures Dispute Mediation Center & China Securities Capital Market Legal Service Center

Before joining Han Kun, Mr. Li was a partner at two renowned PRC law firms.

EDUCATION

Mr. Li graduated from Peking University Law School with an LL.B. degree in 1991 and obtained his EMBA degree from Peking University Guanghua School of Management in 2010.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

HONORS AND AWARDS

Highly Regarded Lawyer in Capital Markets and M&A (IFLR1000 China, 2023)

Leading Lawyer (IFLR1000 China, 2021)

LEGALBAND 2020 Client Choice: Top 15 Regional Stars

LEGALBAND China Top Ranked Lawyers:

- Leading Lawyer in Capital Markets: PRC Listing, 2021
- Leading Lawyer in Capital Markets: M&A and Restructuring, 2021
- Leading Lawyer in Capital Markets: PRC Listing, 2020
- Leading Lawyer in Capital Markets: M&A and Restructuring, 2020
- Leading Lawyer in Capital Markets: PRC Listing, 2019
- Notable Practitioner in Capital Markets (IFLR1000, 2020)
- Notable Practitioner in Capital Markets (IFLR1000, 2019)

SOCIAL RESPONSIBILITIES

Mr. Li holds concurrent social positions including Arbitrator of Shenzhen International Arbitration Court (South China International Economic and Trade Arbitration Commission), Arbitrator of Beijing Arbitration Commission (Beijing International Arbitration Court), Arbitrator of Shanghai International Economic and Trade Arbitration Commission (Shanghai International Arbitration Center), and Public Interest Mediator at Shenzhen Securities and Futures Dispute Mediation Center & China Securities Capital Market Legal Service Center, among others.

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



李建辉

深圳、上海

+86 755 3680 6566
jianhui.li@hankunlaw.com

业务领域

- 资本市场
- 私募股权和风险投资
- 兼并和收购
- 争议解决

工作经历

李律师的主要业务领域为境内外资本市场、私募股权和风险投资、兼并与收购，以及相关领域的争议解决。

李建辉律师多年来致力于为众多客户在资本市场提供全链条法律服务：

在境内外资本市场领域，李律师曾为数十家中国公司在境内外证券交易所（包括上海、深圳、香港等）的首次公开发行与上市工作、以及重大资产重组工作提供法律服务，并担任大量上市公司的法律顾问。涉及的行业包括半导体、工业与制造业、生命科学与健康医疗、TMT、消费品与零售、新能源与新材料、金融科技与服务、房地产和基础设施、运输与物流、教育等等。

在投资与并购领域，李律师曾经代表众多投资者（包括但不限于私募股权投资基金）在中国境内进行投资与并购交易，所提供的法律服务包括开展尽职调查、交易结构设计、参加谈判、起草交易文件、提供法律意见等。

李律师在资本市场争议解决尤其是仲裁领域亦建树颇深，近年来代理了若干有影响力的案件，并作为资深仲裁员参与百余宗仲裁案件的审理。

李律师兼任的社会职务包括深圳国际仲裁院（华南国际经济贸易仲裁委员会）仲裁员、北京仲裁委员会（北京国际仲裁院）仲裁员、上海国际经济贸易仲裁委员会（上海国际仲裁中心）仲裁员、深圳证券期货业纠纷调解中心及中证资本市场法律服务中心公益调解员等。

在加入汉坤之前，李律师曾先后担任两家国内知名律师事务所合伙人。

教育背景

李建辉律师 1991 年毕业于北京大学法学院，获法学学士学位；并于 2010 年获得北京大学光华管理学院工商管理硕士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格

荣誉与奖项

争议解决（仲裁）领域实力之星（LegalOne 2025）

资本市场推荐律师（Legal 500/亚太法律服务五百强，2025-2026）

资本市场及并购领域领先律师（IFLR1000 中国，2025/26）

资本市场及并购领域领先律师（IFLR1000 中国，2023）

“IFLR1000 中国”首刊，领先律师，2021

LEGALBAND 2020 年度客户首选：区域之星 15 强

LEGALBAND 中国顶级律师排行榜：

-资本市场：境内发行领先律师，2021

-资本市场：并购重组领先律师，2021

-资本市场：境内发行领先律师，2020

-资本市场：并购重组领先律师，2020

-资本市场：国内发行领先律师，2019

IFLR1000 资本市场领先律师（Notable Practitioner），2020

IFLR1000 资本市场领先律师（Notable Practitioner），2019

社会任职

李律师兼任的社会职务包括深圳国际仲裁院（华南国际经济贸易仲裁委员会）仲裁员、北京仲裁委员会（北京国际仲裁院）仲裁员、上海国际经济贸易仲裁委员会（上海国际仲裁中心）仲裁员、深圳证券期货业纠纷调解中心及中证资本市场法律服务中心公益调解员等。

工作语言

中文、英文